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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 31. 07. 2007 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
Začiatok zasadnutia:  13.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     17.00 h  
 
   
Prítomní:           27 poslancov MsZ  
                              – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: MUDr. Jaroslav Cigaňák, PhD. 
   MUDr. Silvia Hrnková 
   JUDr. Katarína Macháčková 
   Ing. Štefan Škríp 
      
Ďalej prítomní:     Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 

Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 
                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre médiá 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská– riaditeľka sekretariátu prednostu 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 

Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia  
Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  

   Ing. Viola Čmiková  – vedúca majetkového oddelenia 
         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odb. daní, popl., obch. a služ. 
                               Jana Králová – vedúca sociálneho oddelenia 
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 
   Viliam Ugróczy – metodik školských a mimoškolských aktivít  

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
                               Ing. arch. Milan Chmúra – odb. ref. územného plánu 
   Ing. Lýdia Ondrejková – odb. ref. RR a cestovného ruchu 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP  
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ spol. SMMP, s. r. o.  
           Ing. Soňa Tencerová – spol. UNIPA, spol. s r. o. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
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zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov mesta.  

 
Zástupca primátora mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, 

že na začiatku rokovania za účasti 26 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie 
MsZ uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, prítomných oboznámil so zložením 
pracovného predsedníctva: predsedovia poslaneckých klubov Ján Dobrovodský a Ing. Milan 
Dérer – (zástupca primátora mesta), Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana 
Michaličková - hlavná kontrolórka. 

 
Ďalej zástupca primátora mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola 

určená Mgr. Eleonóra Porubcová a za overovateľov zápisnice z MsZ sú menovaní: Róbert 
Frimmel a Margita Haťapková. 
 

Na základe návrhu Ing. Milana Dérera, zástupca primátora mesta, boli do návrhovej 
komisie poslancami MsZ zvolení: 
Jana Vršková – predsedníčka,  
Eva Tomanová – členka,  
Ing. Ivan Vaňo – člen.  
 

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 215/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ zástupca primátora mesta požiadal členov návrhovej 
komisie, aby zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu 
MsZ a návrh programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené 
všetkým poslancom MsZ.  
 
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
1) O t v o r e n i e 
2) Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Prievidza 
3) Koncepcia škôl a školských zariadení v pôsobnosti mesta Prievidza na 

školské roky 2007/2008 – 2009/2010 
4) Návrh na názvy nových ulíc na území mesta Prievidza 
5) Doplnok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Bytovej rady 
6) Prehľad o pridelených bytoch za obdobie 1. – 6./2007 
7) Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
8) D i s k u s i a   p r e   o b č a n o v (15.00 h – 16. 00 h) 
9) R ô z n e 
10) I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v 
11) Z á v e r 
 
 
P r o g r a m   bodu č. 9 –  „   R ô z n e   “ 
1. Návrh na zdroje financovania časti výdavkov na činnosť HFK Prievidza 
2. Informácia HBK Prievidza o použití tretej časti poskytnutých fin. prostriedkov 
    z rozpočtu mesta Prievidza v roku 2007 
3. Žiadosť HBK Prievidza o poskytnutie finančného príspevku 
4. Žiadosť Gymnastického klubu Elán Prievidza o poskytnutie finančného príspevku 
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5. Žiadosť obč. združenia Fórum pre pomoc starším o poskytnutie fin. príspevku 
 
 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 216/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za   

 
 

       - k bodu 2 - 
,,Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Prievidza na roka 2007 - 2013“ 

 
 Ing. Lýdia Ondrejková, odborný referent regionálneho rozvoja a cestovného ruchu, 
uviedla, že Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Prievidza (ďalej len PHSR) 
obce je v súlade s platnou legislatívou jedným z desiatich základných programových 
dokumentov podpory regionálneho rozvoja v Slovenskej republike. Je to strednodobý 
programový dokument, ktorý obsahuje najmä: 

a) analýzu hospodárskeho rozvoja, sociálneho rozvoja, enviromentálneho rozvoja 
a rozvoja kultúry, 

b) úlohy a prvoradé potreby v rozvoji technickej infraštruktúry, sociálnej infraštruktúry, 
v starostlivosti o životné prostredie, vo vzdelávaní, kultúre a v ďalších oblastiach... 

c) návrh finančného a administratívneho zabezpečenia. 
Ďalej informovala, že na finančné zabezpečenie podpory regionálneho rozvoja možno použiť 
prostriedky štátneho rozpočtu, štátnych fondov, rozpočtu samosprávnych krajov, rozpočtu 
obcí, prostriedky fyzických osôb, prostriedky iných právnických osôb, úvery a príspevky 
medzinárodných organizácií. Doplnkovým zdrojom finančného zabezpečenia podpory 
regionálneho rozvoja môžu byť prostriedky z fondov Európskej únie. Vzhľadom na to, že 
dobré spracovanie tohto dokumentu je finančne pomerne náročné, hľadalo mesto Prievidza 
od roku 2002 spôsob získať finančné prostriedky na jeho tvorbu z iných zdrojov ako len 
z mestského rozpočtu. V roku 2005 mesto Prievidza požiadalo a následne v závere roka 
uzatvorilo zmluvu a poskytnutí nenávratného finančného príspevku zo štrukturálnych fondov 
Európskej únie v rámci výzvy Operačného programu Základná infraštruktúra pre Opatrenie 
Budovanie a rozvoj inštitucionálnej infraštruktúry v oblasti regionálnej politiky s Ministerstvom 
výstavby a regionálneho rozvoja SR, ako riadiacim orgánom. Schválená výška celkových 
oprávnených nákladov na projekt je 1 442 000,- Sk. Výšku nenávratného finančného 
príspevku tvorí 95 % zo schválených celkových oprávnených nákladov, t. j. 1 369 900,- Sk. 
Zvyšných 5 % zaplatí mesto Prievidza zo svojho rozpočtu. Po schválení finančných 
prostriedkov sa uskutočnilo výberové konanie na zhotoviteľa PHSR mesta Prievidza. Za 
zhotoviteľa vybralo mesto Prievidza firmu SEA – Agentúra pre vzdelanie a vedu so sídlom 
v Bratislave. PHSR mesta Prievidza sa realizoval na základe vypracovaného 
HARMONOGRAMU REALIZÁCIE PROJEKTU, ktorý bol rozdelený do 10 aktivít. 
V súčasnosti realizujeme posledné dve aktivity a to odborné ukončenie projektu, ktoré by sa 
malo ukončiť dnes t. j. dnes  31. 07. 2007 a finančné ukončenie projektu spolu s 
vypracovanou záverečnou správou musí byť zrealizované najneskôr do 31. 08. 2007. To 
znamená, že celý projekt musí byť Na Ministerstve výstavby a regionálneho rozvoja 
ukončený 31. 08. 2007 v opačnom prípade mesto Prievidza nedostane nenávratný finančný 
príspevok zo štrukturálnych fondov EÚ. Počas prípravy návrhu PHSR sa uskutočnili dve 
pracovné a pripomienkové stretnutia, za prítomnosti vybraných odborníkov a zástupcov 
všetkým vedúcich zamestnancov a odborov MsÚ. Predkladaný dokument bol prerokovaný vo 
všetkých komisiách MsZ Prievidza a na zasadnutí MsR dňa 24. 07. 2007. Pretože Slovenská 
republika nemá v súčasnosti ešte schválený EÚ v Bruseli Národný strategický referenčný 
rámec (vyjadrenie k pripomienkam a doplnkom SR by malo byť z EÚ až v mesiaci 
september) a nie sú známe jednotlivé operačné programy navrhujeme, aby bol PHSR mesta 
Prievidza schválený ako otvorený dokument s možnosťou aktualizácie.  
Následne Ing. Lýdia Ondrejková vyzvala RNDr. Dušana Slobodu a Ing. Michala Gregora 
zástupcov spoločnosti SEA – Agentúra pre vzdelávanie a vedu, aby bližšie informovali 
o predkladanom dokumente. RNDr. Dušan Sloboda uviedol, že PHSR je základný dokument 
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rozvoja miest a obcí. Je to dokument stratégie rozvoja miest a obcí, z ktorého sa dá čerpať 
do budúcnosti. Ďalej Ing. Michal Gregora priblížil rozdelenie a zameranie materiálu, 
stanovenie prognóz a opatrení do budúcnosti.  
 V rámci rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a vyslovila 
pochvalu na spracovanie materiálu a výber spracovateľa dokumentu. A priklonila sa 
k návrhom autorov na zníženie miestnych daní, zlepšení konkurenčných podmienok v oblasti 
obchodu a služieb, a tiež k úverovému zaťaženiu mesta.  
Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ, tiež pochválil spracovanie materiálu, odporučil zapracovanie 
vznesených pripomienok do materiálu a navrhol materiál schváliť.  
MUDr. Jozef Loja, CSc., poslanec MsZ, upozornil na upresnenie údajov v oblasti dojčenskej 
úmrtnosti, hospitalizácie a práce neschopnosti v meste Prievidza, ktoré boli udávané z roku 
2004 i z roku 2005. 
 K Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Prievidza prijalo MsZ 
uznesenie č. 217/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za  
 
 

- k bodu 3 - 
,,Koncepcia škôl a školských zariadení v pôsobnosti mesta Prievidza na školské roky 

2007/2008 – 2009/2010“ 
 

Ing. Milan Rabanský, vedúci odboru školstva, uviedol, že reforma školstva z pohľadu 
mesta Prievidza ako zriaďovateľa základných škôl a školských zariadení vo svojej územnej 
pôsobnosti, má za sebou prvú etapu, ktorá bola systémovo rozpracovaná v Koncepcii škôl 
a školských zariadení v pôsobnosti mesta Prievidza v septembri 2004. Naplnením opatrení 
smerujúcich k dosiahnutiu vytýčených strategických zámerov sa dostávame do ďalšieho 
štádia, ktoré svojím zameraním bude nadväzovať na dosiahnuté výsledky. Prioritou naďalej 
zostane zvyšovanie kvality a efektívnosti školského vzdelávania, pričom všetky zámery budú 
orientované na potreby žiaka, na poskytovanie komplexných služieb v oblasti výchovy 
a vzdelávania a ďalším odberateľom v rámci celoživotného vzdelávania na základe 
slobodnej ponuky a dopytu po týchto službách. Predkladaná aktualizácia Koncepcie škôl 
a školských zariadení v pôsobnosti mesta Prievidza je otvorený dokument prezentujúci 
základné a rámcové smerovanie. Jej otvorenosť znamená , že sa môže priebežne dopĺňať, 
spresňovať a upravovať pri zachovaní základných cieľov, pretože musí reagovať na nové 
trendy a potreby v oblasti školstva. Koncepcia vychádza z očakávaných požiadaviek a 
potrieb blízkej a vzdialenejšej budúcnosti. Je reakciou na existujúci stav školstva. Dotýka sa 
širokej verejnosti, má teda predstavovať určité nasmerovanie, aby sa všetci zainteresovaní 
uberali približne rovnakým smerom. Ďalej dodal, že na základe  Koncepcie  škôl  a školských  
zariadení  v  pôsobnosti mesta  Prievidza  z  roku  2004  došlo k racionalizačným 
opatreniam. Z dôvodu dlhodobého poklesu detskej populácie boli zrušené dve ZŠ – ZŠ Ul. K. 
Novackého a II. ZŠ Ul. S. Chalupku, jedna MŠ Ul. A. Stodolu a stredisko služieb škole. Do 
voľných priestorov ZŠ na Ul. K. Novackého bola presťahovaná z Ul. S. Chalupku časť Centra 
voľného času. Zrušením II. ZŠ na Ul. S. Chalupku došlo k uvoľneniu dvoch pavilónov, ktoré 
sú určené pre sociálne zariadenie mesta Prievidza. V zmysle cieľov  Koncepcie z roku 2004 
boli zriadené tri strediská záujmovej činnosti pri ZŠ. 

Ku Koncepcii škôl a školských zariadení prijalo MsZ uznesenie č. 218/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 4 - 
,,Návrh na názvy nových ulíc na území mesta Prievidza“ 

 
Ing. Milan Kučík, predložil návrhy na názvy nových ulíc na základe požiadaviek 

občanov a podnikateľských subjektov v meste Prievidza. Informoval, že z dôvodu novej 
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výstavby samostatných rodinných domov  v časti mesta Kopanice vznikla potreba 
pomenovať novú ulicu, ktorá vznikla napojením sa na jestvujúcu ulicu  NA  KARASINY, kde 
boli do dnešného dňa dané do užívania tri rodinné domy. Po ukončení kolaudačného 
konania majú novostavby adresy z ulice : NA KARASINY. 
Odpredajom časti pozemkov vznikla prístupová cesta k pozemku, ktorý je v súčasnosti  
rozdelený na štyri samostatné stavebné pozemky a prebieha na nich výstavba. Na základe 
žiadosti o pridelenie názvu ulice zo dňa 17. 05. 2007 a v súlade s predpokladanou 
pokračujúcou výstavbou, zrejmou z tlačového výstupu z digitálnej mapy navrhuje evidencia 
budov MsÚ v zmysle zákona a po konzultácii s odborným referentom územného plánovania 
pre novú ulicu názov Agátová ulica. 
 K návrhu na názov novej ulice prijalo MsZ uznesenie č. 219/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 

Ďalej Ing. Milan Kučík uviedol, že  v súlade so zmenou územného plánu  (projektová 
dokumentáca priemyselného parku Prievidza – Západ) a  po konzultácii s vedúcim oddelenia 
územného plánovania, životného prostredia a regionálneho rozvoja a odborným referentom 
územného plánovania, je predkladaný návrh na pomenovanie novej ulice v časti mesta Píly – 
Západná ulica (lokalite novovzniknutého priemyselného parku). Z dôvodu plánovanej 
zástavby tohto územia a z nej vyplývajúcej povinnosti  číslovania každej budovy súpisným 
číslom a predpokladanej nutnosti označenia administratívnych budov orientačným číslom, je 
navrhnuté pre lepšiu orientáciu v území vytvorenie novej ulice, ktorá sa bude napájať na 
Letiskovú ulicu a štátnu cestu. Za účelom plánovaného prepojenia tejto časti so Sadovou 
ulicou, je odporúčané ponechať pokračovanie Letiskovej ulice smerom k rieke Handlovka – 
na východ a pomenovať novú ulicu, ktorá sa napojí na Letiskovú ulicu a plánovanú štátnu 
cestu (preložka cesty 1/64 – obchvat cez mesto, ktorá sa smerom na západ napojí na 
Riečnu ulicu).  

K návrhu na názov novej ulice prijalo MsZ uznesenie č. 220/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
 

- k bodu 5 - 
,,Doplnok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Bytovej rady“ 

 
 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval, že dňa 26. 08. 2003 bol 
uznesením MsZ č. 335/03 schválený Rokovací poriadok Bytovej rady. Na základe 
požiadaviek občanov je navrhnuté skrátiť lehotu zasadnutí bytovej rady, aby žiadosti 
občanov boli vybavované pružnejšie, a tiež prax ukázala, že niektoré úkony vyplývajúce pre 
bytovú radu zo schváleného rokovacieho poriadku brzdili pružnosť riešenia bytovej 
problematiky občanov mesta Prievidza. Následne prečítal všetky zmeny vykonané 
v rokovacom poriadku. 
 K Doplnku Rokovacieho poriadku Bytovej rady prijalo MsZ uznesenie č. 221/07, 
ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
 

- k bodu 6 - 
,,Prehľad o pridelených bytoch za obdobie 1. – 6./2007“ 

 
 O pridelených bytoch za obdobie január – jún 2007 informovala Jana Králová, vedúca 
sociálneho oddelenia, a konštatovala že v prvom polroku 2007 bolo pridelených 37 bytov, 
a to: 
- zo starej výstavby:       11 
- z novej výstavby       26 
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 Ciglianska cesta I.2642 (dvojizbové byty)   18 
  

Ciglianska cesta I.2668 (dvoj izbové a trojizbové byty)         7 
Cigliansky cesta 9A (jednoizbové pavlačové byty)    1 

 
 K prehľadu o pridelených bytoch prijalo MsZ uznesenie č. 222/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
 

- k bodu 7 - 
,,Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku“ 

 
 Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila žiadosti o predaj 
nehnuteľného majetku, a to: 
Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, v úvode predložila dve žiadosti 
o odkúpenie toho istého pozemku za účelom zriadenia záhrady. Ďalej dodala, že pánovi 
Romanovi Feješovi a manž. už bol pred časom odpredaný pozemok na zriadenie záhrady 
v tejto lokalite a tak bolo odporučené vyhovie žiadosti Evy Michálekovej a manž.,  bytom 
Prievidza, Nábr. sv. Cyrila č. 46/5, o kúpu pozemku v  k. ú. Prievidza,  parc. č. 3264/15  vo 
výmere 72 m2, za účelom zriadenia záhrady. 

K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 223/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 21 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 

 
Žiadosť Romana Feješa a manž.,  bytom Prievidza, Nábr. sv. Cyrila č. 45/4, o kúpu 
pozemku v  k. ú. Prievidza,  parc. č. 3264/15  vo výmere 72 m2, za účelom rozšírenia 
záhradky.  
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 224/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 3 poslanci za, 20 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 

 
Žiadosť Ing. Mariána Hanka,  bytom Prievidza, Vinohradnícka ul. č. 55, o kúpu   pozemku 
v  k. ú. Prievidza,  z parc. č. 3120/10,  vo výmere približne  60 m2, za účelom zriadenia 
okrasno-rekreačnej plochy pri rodinnom dome. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 225/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť spoločnosti  SARASOTA GROUPE, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Hviezdoslavova 
ul. č. 5, o kúpu časti pozemku v k. ú. Prievidza, z  parc. 2251/1, vo výmere približne 281 m2, 
za účelom výstavby predajných priestorov, ktoré budú priradené k jestvujúcemu OD 
TERASY. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 226/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 4 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť spol. SARASOTA GROUPE,  s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Hviezdoslavova ul.          
č.  5,   o  predkupné právo na pozemok v  k. ú. Prievidza,  parc. č. 2141/8, podľa zamerania 
GP č. 258/2006 vo výmere 20 m2, pred polyfunkčným objektom na Ul. G. Švéniho č. 6                
(bývalá Okresná vojenská správa).  Účel nájmu – bezbariérový vstup do objektu. Tejto 
žiadosti však nebolo vyhovené, a však na základe odporučenia MsR, MsZ schválilo pre 
spoločnosť SARASOTA GROUPE, s. r. o., zriadenie vecného bremena bez časového 
obmedzenia – právo umiestnenia stavby (povinnosť mesta strpieť umiestnenie stavby)  - 
schodišťa na pozemku v k. ú. Prievidza parc. č. 2141/8 vo výmere 20m2 podľa zamerania 
geom. plánom č. 258/2006 pred polyfunkčným objektom na Ul. G. Švéniho č. 6, práva 
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prechodu cez pozemok parc. č. 2141/8  a právo vstupu do objektu pre spoločnosť 
SARASOTA GROUPE, s.r.o., Prievidza. 

K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 227/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 2 poslanci za, 24 poslancov proti 
 K návrhu MsR na zriadenia vecného bremena prijalo MsZ uznesenie č. 228/07, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Žiadosť  spoločnosti  T.N.T. TRADE, s. r. o.,  so sídlom v Lučenci, Námestie republiky č. 
4, o kúpu nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza, pozemku  parc. č. 862  vo výmere 3 853  m2, na 
ktorom sa nachádza stavba súp. č. 308-2. Vlastníkom stavby je Aladár Jaško, ktorý sa 
zaviazal odpredať stavbu žiadateľovi za podmienky nadobudnutia vlastníckeho práva 
k pozemku v zmysle Zmluvy o budúcej zmluve zo dňa 27.4.2007. 
MsZ schválilo predaj nehnuteľnosti a však za podmienky, že návrh na vklad vlastníckeho 
práva do Katastra nehnuteľností bude podaný až potom, keď na depozitný účet mesta budú 
uhradené všetky záväzky, ktoré má  Aladár Jaško voči mestu Prievidza, v KZ bude zriadené 
vecné bremeno -  právo uloženia    inžinierskych    sietí  na  predávaných    pozemkoch   a  
právo   prístupu  za účelom   ich  údržby   a   opravy   v prospech správcov  inžinierskych 
sietí.   
 K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 229/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 1 poslanec proti 
 
Žiadosť spoločnosti  UNIPHARMA Prievidza, 1. slovenská lekárnická akciová 
spoločnosť, so sídlom v Bojniciach, Opatovská cesta č. 4,  o zámenu pozemkov v k. ú. 
Prievidza, parc.č. 4858/13 vo výmere 664 m2, podľa zamerania GP č. 200/2007 vo 
vlastníctve žiadateľa,  za pozemky,  parc. č.  4858/7  vo výmere 389 m2, parc. č. 4858/8 vo 
výmere  28 m2  a časť pozemku,  z  parc. č. 4858/9   vo výmere približne 1 371 m2, spolu vo 
výmere približne 1 788 m2, vo vlastníctve mesta Prievidza,   za účelom  výstavby 
parkovacích miest pri plánovanom objekte Diagnostického centra s tým, že rozdiel vo 
výmere pozemkov žiadateľ doplatí. Zároveň spoločnosť žiada,  aby  pri určovaní výšky ceny 
dokupovanej časti pozemku bolo prihliadnuté na skutočnosť,  že v medicínskom centre budú 
vytvorené ambulancie pre lekárov zo súčasnej starej polikliniky, a tým umožnia realizovať 
uznesenie ZMOS Hornej Nitry vo veci prestavby jestvujúcej polikliniky na domov dôchodcov. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 230/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 

 
Ďalej Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, informovala o žiadosti Antona 
Budinského, bytom   Prievidza, Ul. A. Žarnova č. 10/13,  o kúpu časti  pozemku  v k. ú. 
Prievidza,  z  parc. 5061/1   vo výmere približne 52 m2   (šírka 2,5 m),  za účelom  rozšírenia 
prevádzky o detský kútik a terasu. 
MsR odporučila MsZ schváliť odpredaj, a však za podmienky zachovania jestvujúceho 
chodníky vedúceho k obytnému domu a detskému ihrisku v zeleni o šírke min. 1 m, za cenu 
1200,- Sk/m2. Následne Ján Dobrovodský predniesol poslanecký  návrh na stanovenie ceny 
400,- Sk/m2 pri odpredaji časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 5061/1, vo výmere podľa 
skutočného zamerania geometrickým plánom pre Antona Budinského, bytom   Prievidza, za 
účelom  rozšírenia prevádzky o detský kútik a terasu. 

K žiadosti Antona Budinského prijalo MsZ uznesenie č. 231/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 1 poslanec proti 
 K poslaneckému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 232/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice.  
Hlasovanie: 10 poslancov za, 11 poslancov proti, 6 poslancov sa zdržalo 
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Z dôvodu neschválenia poslaneckého návrhu Jána Dobrovodského MsZ schválilo 
návrhMsR, a to že cena pozemku pri odpredaji časti pozemku v k. ú. Prievidza, z parc. č. 
5061/1, vo výmere podľa skutočného zamerania geometrickým plánom pre Antona 
Budinského, bytom   Prievidza, za účelom  rozšírenia prevádzky o detský kútik a terasu bude 
1200,- Sk/m2. 
 K prerokovanému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 233/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 1 poslanec proti, 3 poslanci sa zdržali 
 
 

- k bodu 8 - 
,,D i s k u s i a   p r e   o b č a n o v“ 

 
 V rámci diskusie pre občanov vystúpil Miroslav Samiec a v mene všetkých obyvateľov 
na Ul. Ľ. Ondrejova poďakoval za rýchle vybudovanie parkovacích plôch pre túto lokalitu. 
 
 

 - k bodu 7 - 
,,Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku“ 

 
Žiadosť Ladislava Mečiara a manž., bytom Tužina č. 384,  o: 
a)  uzavretie nájomnej zmluvy na časť pozemku  v k. ú. Prievidza, z parc. č. 5082/96, ktorého 

vlastníkom sú žiadatelia, a ktorým prechádza  teplovod vo vlastníctve PTH,  vo výmere 
približne 250 m2 (spolu s ochranným pásmom). Predmetný pozemok z tohto dôvodu 
žiadatelia nemôžu využívať,  alebo 

b)  zámenu pozemkov v k. ú. Prievidza, z parc. č.  5082/96   vo výmere približne 250 m2, vo 
     vlastníctve žiadateľov, za časť pozemku, z parc.č. 4861, vo vlastníctve mesta Prievidza,    
     za účelom  výstavby parkovacích plôch k plánovanej výstavbe polyfunkčného  objektu.  

K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 234/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 22 poslancov proti, 3 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť spoločnosti TECHNOL, s. r. o., so sídlom Nedožery – Brezany, Kukučínova ul. č. 
732/48 o: 
a) zámenu pozemku  v k. ú. Prievidza, vo vlastníctve spol. Technol, s. r. o., parc. č. 
3980/35 vo výmere 825 m2, zameraného geometrickým plánom č. 79/2007, za pozemky vo 
vlastníctve mesta, parc. č. 3980/10 vo výmere 785 m2 a č. 3980/32 vo výmere 230 m2, spolu 
vo výmere 1 015 m2 za účelom zachovania zelene, s tým, že rozdiel vo výmere (230 m2) 
spoločnosť doplatí,  
b) odkúpenie  pozemkov, vo vlastníctve mesta, v k. ú. Prievidza pod budovou 
spoločnosti a v jej tesnej  blízkosti, parc. č. 3980/31 vo výmere 133 m2 a č. 3980/13 vo 
výmere 169 m2, spolu vo  výmere 302 m2, za  účelom majetkoprávneho vyporiadania. 
Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ, odporučil, aby do uznesenia bolo zapracovaná podmienka 
zachovania nájomného vzťahu s Tenisovým klubom Baník Prievidza v zmysle platnej zmluvy 
o nájme pozemku č. 03/2002 zo dňa 30. 8. 2002, uzatvorenej medzi mestom Prievidza 
a Tenisovým klubom Baník s tým, že umiestnenie objektov bude riešené po  vzájomnej 
dohode vlastníka a nájomcu pozemku tak, aby bola umožnená výstavba tenisovej haly 
Tenisovým klubom Baník Prievidza. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 235/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Blaženy Csövariovej,  bytom Prievidza, Hrabová ul. č. 12/5, o kúpu časti pozemku 
v  k. ú. Prievidza,  z parc. č. 5400/42,  vo výmere približne  169 m2, za účelom rozšírenia 
pozemku na výstavbu rodinného domu. 
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K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 236/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť Jozefa Bulla, bytom Prievidza, Bottova ul. č. 15, o odkúpenie časti pozemku v k. ú. 
Prievidza, z parc. č. 2910/1, vo výmere približne 40 m2, za účelom využitia na odstavnú 
plochu pre osobný automobil a rozšírenie záhrady. Zároveň žiada o odklad uzatvorenia 
kúpnej zmluvy. 
Táto žiadosť bola stiahnutá z rokovania nakoľko žiadateľ nedoplnil k žiadosti súhlas tretieho 
suseda, ktorému by bol v prípade odpredaja pozemku obmedzený prístup do garáže. 
 
Žiadosť  Pavla Plšeka  a manž.,  bytom Prievidza, Rovná ul. č. 83/7,  o  kúpu časti 
pozemku v k. ú. Prievidza,  z parc. č. 2857/38 vo výmere približne 39 m2 (3x13 m), za účelom 
spevnenia svahu k jestvujúcemu oploteniu rodinného domu na parc. č. 2881/1. 
 K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 237/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Následne Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, predložila dve žiadosti 
o odkúpenie toho istého pozemku, ktorý susedí s pozemkami oboch žiadateliek. 
Žiadosť Ireny Petrášovej,  bytom Prievidza, Podhorská ul. č. 92, o kúpu pozemku v  k. ú. 
Veľká Lehôtka,  parc. č. 674/2,  vo výmere 108 m2 podľa zamerania geometrickým plánom č. 
208-287/2006,  za účelom využitia na prístupovú cestu k záhrade. 
Pani Petrášová požiadala o vyhovenie jej žiadosti, nakoľko v minulosti odpredala mestu 
pozemky, ktoré bolo potrebné vyporiadať pod ihriskom. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 238/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec proti 
 
Žiadosť Adriány Svitkovej,  bytom Prievidza, Svätoplukova ul. č.  18/5, o kúpu pozemku                  
v  k. ú. Veľká Lehôtka,  parc. č. 674  vo výmere  127 m2, za účelom využitia ako záhradu. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 239/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 25 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal   
 
 

- k bodu 9 - 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 1 – Návrh na zdroje financovania časti výdavkov na činnosť HFK Prievidza 

 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru,  informovala o možnosti 
získania finančných zdrojov z rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007 na činnosť HFK 
Prievidza rozpočtovými presunmi a to znížením výdavkov v kapitole Výstavby vo výške 2 405 
tis. Sk a zvýšením výdavkov v kapitole Rekreačné a športové služby, podpora činnosti HFK 
Prievidza spolu vo výške 2 405 tis. Sk. Dodala, že týmito rozpočtovými presunmi sa celková 
bilancia rozpočtu mesta nemení, mení sa len vnútorná bilancia, a tiež bude potrebné tieto 
presuny zapracovať do najbližšej úpravy rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007. 
 K návrhu za zdroje financovania HFK Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 240/07, 
ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 1 poslanec proti, 1 poslanec sa zdržal 

 
Bod č. 2 -  Informácia HBK Prievidza o použití tretej časti poskytnutých fin. 

prostriedkov z rozpočtu mesta Prievidza v roku 2007 
 Informáciu HBK Prievidza o použití časti poskytnutých finančných prostriedkov 
z rozpočtu mesta predložil Ing. Maroš Pavlenda, prezident HBK Prievidza. Uviedol, že 
finančné prostriedky v celkovej výške 200 tis. Sk boli použité na zabezpečenie celkovej 
činnosti basketbalového klubu a to na nasledovné výdavky: 
Náklady na súťaž družstiev mužov a mládeže 
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Mesačné odmeny hráčov a trénerov družstva mužov 
Mzdy sekretariát 
Prevádzkové náklady (telefóny, kancelárske potreby, atď.) 
  

K informácii o použití finančných prostriedkov prijalo MsZ uznesenie č. 241/07, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 

Bod č. 3 - Žiadosť HBK Prievidza o poskytnutie finančného príspevku 
Ing. Maroš Pavlenda, prezident HBK Prievidza, následne informoval o žiadosti HBK 
Prievidza o poskytnutie finančných prostriedkov na činnosť HBK Prievidza. Uviedol, že 
cieľom HBK Prievidza je aj naďalej udržať kompletnú pyramídu mládežníckych družstiev, 
športových tried od 5 . ročníka ZŠ až po mladých mužov, ktorí tiež vzorne reprezentujú 
mesto Prievidza v najvyšších  celoslovenských súťažiach. Obracajú sa na mesto Prievidza 
s touto žiadosťou aj preto, lebo sa im nepodarilo ani po viacerých pokusoch nadviazať 
komunikáciu so zástupcami vedenia ich dlhoročného generálneho sponzora HBP, a. s. Aj 
toto spôsobilo, že vedenie HBK Prievidza nevie v dnešnej zložitej situácii zabezpečiť 
finančné zdroje na plnohodnotné fungovanie basketbalového klubu a na udržanie sa 
družstva mužov v najvyššej slovenskej súťaži. MsR odporučila primátorovi mesta Ing. Jánovi 
Bodnárovi rokovať so zástupcami HBP, a. s. Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ, odporučil, aby sa 
táto žiadosť vzala len na vedomie, a výška finančného príspevku sa schváli až na najbližšom 
zasadnutí MsZ, po rokovaní primátora mesta s vedením HBP, a. s. 
Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ, odporučil, aby sa schválila aspoň určitá časť finančného 
príspevku. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 242/07, ktorým schválilo pre HBK 
Prievidza finančný príspevok vo výške 2 mil. Sk. Uznesenie tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 3 poslanci sa zdržalo 
 

Bod č. 4 - Žiadosť Gymnastického klubu Elán Prievidza  
o poskytnutie finančného príspevku 

Pán Bohňa, zástupca Gymnastického klubu Elán Prievidza, predložil žiadosť 
o poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 75 tis. Sk na projekt - Rozvoj všeobecnej 
športovej  prípravy detí predškolského a školského veku a vo výške 125 tis. Sk na Projekt -
Skvalitnenie prípravy pretekárov. Ďalej dodal, že Gymnastický klub Elán Prievidza pôsobí 
v našom meste 40 rokov a v priebehu svojho pôsobenia sa venuje pohybovej príprave 
dievčat a chlapcov pre športovú gymnastiku a následne pripravuje svojich zverencov na 
preteky a súťaže nie len v pôsobnosti Slovenskej republiky, ale i v zahraničí. 

K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 243/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za   

 
Bod č. 5 - Žiadosť obč. združenia Fórum pre pomoc starším  

o poskytnutie fin. príspevku 
 Žiadosť občianskeho združenia ,,Fórum pre pomoc starším“ o poskytnutie finančných 
prostriedkov predložila Ľubica Gálisová, prezidentka Fóra pre pomoc starším. Uviedla, že 
činnosť združenia je veľmi dôležitá pre zlepšenie života najrizikovejšej a naj početnejšej 
skupiny občanov.  Požiadala o poskytnutie finančných prostriedkov na činnosť združenia 
a tiež na realizáciu akcie ,,Senior roka 2007“. 
 K žiadosti Fóra pre pomoc starším prijalo MsZ uznesenie č. 244/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
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- k bodu 10 - 
,,I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v“ 

 
 V rámci bodu interpelácie poslancov sa prihlásil Ján Dobrovodský, poslanec MsZ, 
a požiadal o zakúpenie notebookov pre poslancov, z dôvodu lepšej komunikácie v rámci 
doručovania materiálov MsR a MsZ a úspory finančných prostriedkov vynaložených na 
množenie týchto  materiálov. Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, uviedol, že 
analýza na zakúpenie notebookov je vypracovaná a tak sa môže zaradiť do programu 
rokovania na augustové MsZ. 
 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa zaujímala v akom rozsahu bol predaný 
pozemok spoločnosti Calamus Rotan, s. r. o.,  na Ul. Š. Králika, nakoľko dochádza 
k zástavbe celého dvora pred bytovou jednotkou.    
  
 

- k bodu 11 - 
,,Z á v e r“ 

 
V závere Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, poďakoval všetkým prítomným 

poslancom a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského 
zastupiteľstva a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 31. 07. 2007 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
 
 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
................................................                                .............................................      
           Róbert Frimmel                    Margita Haťapková 
              overovateľ I.                                                                   overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 06. 08. 2007 
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